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TARTU VALLAVOLIKOGU 

MAJANDUSKOMISJON 
 

 

PROTOKOLL 
 

 

Kõrveküla         11.04.2024 

 

 

Aeg: 11.04.2024, algus kell 15.00, lõpp kell 16.00. 

 

Koosolekut juhatas: komisjoni esimees Vahur Jurs. 

Protokollis: Kadri Linamägi. 

Osalesid: Vahur Jurs, Priit Kirss, Rein Haak, Alo Ainomäe, Elle Kaljurand, Aigar Lepp ja Valeeri 

Rubeika. 

Külaline: arendusosakonna juhataja Tarmo Raudsepp. 

 

Välja saadetud komisjoni päevakorrast on vallavalitsus tagasi võtnud kaks eelnõud: 

1) Nõusoleku andmine äriruumi üürilepingu sõlmimiseks;  

2) Tartu valla 2024. aasta I lisaeelarve.  

 

Kinnitada päevakord: 

1. Tartu Vallavolikogu 17.12.2014 määruse nr 9 „Tartu valla ühisveevärgi ja –kanalisatsiooniga 

liitumise eeskirja ning Tartu valla ühisveevärgi ja-kanalisatsiooni kasutamise eeskirja kinnitamine 

vee-ettevõtja AS Tartu Veevärk tegevuspiirkonnas“ lisa 2 muutmine;  

2. Vallavara omandamine (Kalevi tee);  

3. Vallavara omandamine (Puhtaleiva- Voldi tee);  

4. Jooksvad küsimused ja vaba arutelu. 

 

Kõik komisjoni liikmed on poolt. 

 

1. Tartu Vallavolikogu 17.12.2014 määruse nr 9 „Tartu valla ühisveevärgi ja –

kanalisatsiooniga liitumise eeskirja ning Tartu valla ühisveevärgi ja-kanalisatsiooni 

kasutamise eeskirja kinnitamine vee-ettevõtja AS Tartu Veevärk tegevuspiirkonnas“ lisa 2 

muutmine  

Arendusosakonna juhataja Tarmo Raudsepp tutvustab eelnõud. 

Eelnõuga tehakse ettepanek muuta Tartu valla ühisveevärgi ja -kanalisatsiooni kasutamise eeskirja 

vee-ettevõtja AS Tartu Veevärk tegevuspiirkonnas, tunnistades eeskirja § 141 kehtetuks. 

Eeskirja § 141 kohaselt on antud klientidele võimalus taotleda erandina ühisveevärgist kastmiseks 

kasutatava vee mahaarvamist kanaliseeritava reovee arvestusest. 

Viimastel aastatel on hakatud joogivee kasutamist kastmiseks piirama, kuna see on põhjustanud 

häireid joogiveega varustamisel.  

 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõu etteantud kujul. 

Kõik komisjoni liikmed on poolt. 

 

2. Vallavara omandamine (Kalevi tee) 

Arendusosakonna juhataja Tarmo Raudsepp tutvustab eelnõud.. 

Salu külas asuv Kalevi tee katastriüksus on transpordimaa maaüksus ning teenindab mitmeid 

majapidamisi. Tartu vald planeerib Saluküla tee tolmuvabaks muutmist, mistõttu on maaüksuse 
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võõrandamine Tartu vallale põhjendatud. Tartu vald tasub kinnistusraamatusse kandmisega seotud 

kulud ning tehinguga kaasnevad notaritasud. 

 

Komisjoni ettepanek: Toetada eelnõu etteantud kujul. 

Kõik komisjoni liikmed on poolt. 

 

3. Vallavara omandamine (Puhtaleiva- Voldi tee) 

Arendusosakonna juhataja Tarmo Raudsepp tutvustab eelnõud. 

Tartu Vallavalitsusel on plaanis rajada Puhtaleiva – Voldi kergliiklustee toetusmeetme abiga, 

toetusmeetme üheks aluseks on see, et kergliiklustee all olevad maaüksused on Tartu valla 

omandis. Puhtaleiva külas asuv Puhtaleiva – Voldi kergtee L35 maaüksuse omanik on nõustunud 

müüma Puhtaleiva - Voldi kergtee L35 katastriüksuse Tartu vallale hinnaga 0,57 eurot/m2. Tartu 

vald tasub kinnistusraamatusse kandmisega seotud kulud ning tehinguga kaasnevad notaritasud. 

 

4. Kõrveküla Põhikooli ja Tartu Valla Muusikakooli ruumilahenduse teema 

Komisjoni arutelu tulemusena tehti järgmise ettepanekud: 

- vallavalitsusel määrata ruumiprobleemi lahendamiseks vastutav isik-projektijuht, kelle 

ülesandeks on leida lahendus antud probleemile; 

- vastutav isik kaardistab ära kindla vajaduse ja selle muudatuse maksumuse; 

- lahendus tuleb leida koolimaja sees olemasolevate ruumide arvelt või kinnistu peal 

(konteineri võimalus). 

 

5. Jooksvad küsimused  

 

Järgmine komisjoni koosolek toimub 09.05.2024. 

 

 

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/     /allkirjastatud digitaalselt/ 

 

Vahur Jurs        Kadri Linamägi   

Majanduskomisjoni esimees      Protokollija 


